
Fråga från Helena Butén Langlet (M) till Alexander Lind af Hageby (L)

Ekerö badhus är som sagt en mycket populär anläggning som vi har alla anledning att vara 
stolta över och som genererar många besökare. Det är glädjande och då infinner sig frågan 
om öppettider som kan möjliggöra för ännu fler att kunna bada på fler tider. 

Därför vill jag ställa följande fråga till kultur- och fritidsnämndens ordförande:

Hur tänker du möjliggöra utökade öppettider på morgnar, kvällar och helger?

Helena Butén Langlet (M)


